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provides students with a thorough understanding of fundamental models in
macroeconomics and introduces them to methods of formal macroeconomic analysis.
Split into two sections, the first half of the book focuses on macroeconomics for the
long run, introducing and developing basic models of growth and structural
unemployment. The second half of the book deals with the economy in the short run,
focusing on the explanation of business fluctuations. This new edition retains the
popular pitch and level established in the 1st edition and continues to bridge the gap
between intermediate macroeconomics texts and more advanced textbooks.
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讲解清楚 自学也适用 宏观经济学我不怕你鸟。。。~
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-----------------------------
作者就是那种旧凯恩斯主义渗透进大脑皮层每个细胞的人。整本书观点陈旧落伍，结构
混乱臃肿，内容上充斥着有萨缪尔森时代特色的种种伪证明，巧妙地忽略掉了宏观经济
学领域三十年来的每一项理论成果。

-----------------------------
这可是高级宏观经济学啊 我怎么可能懂高级宏观呢 这本更辛酸

-----------------------------
表示我没有任何的鉴赏水平！简直搞不懂为什么作为本科生的我要被学院逼着学这门高
级宏观啊救命！！！

-----------------------------
纪念2014spring 在marquette 的日子

-----------------------------
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